
 
 

 

 

Skøytetinget 2023 

Seksjonsmøte hurtigløp, 11.juni 2023 

a. Innstilling til TKH: 

1. SK Falken, representant Øystein Magnussen.  

Innspill: uttak til WC ønskes å bli basert på 500 x 2. Endringene ønskes fra sesong 2023-24. 

 

Sportsjefen: NM Enkelt er 1.uttak til WC med videreuttak i løpet av sesongen. Uttak basert på 

500x2 kan ikke skrives som en konkter regel, det blir vurdert av trenere og uttakskomite. Vi må få 

hele terminlista på plass og etter begynner å diskurere kriteriene. 

SK Falken er fornøyd med svar og løsning. 

 

2. SK Falken, representant Øystein Magnussen.  

Innspill: det bør være en felles NM arrangør mal for å sikre at NM er høydepunkt av sesongen 

med høyere kvalitet og nivå enn NC løp.  

 

Kommentarer: NM seremonier må endres og forskjell mellom NC og NM må være større. Det er 

bhov å revidere arrangørveileder ift. TV, streaming, etc. Det trenges større oppmerksomhet fra 

tv. 

TKH: det finnes en NSF arrangørveileder hurtigløp som ligger på nett og Okomiteens møte før 

sesongen hvor ag\rrangørene kan dele erfaring og få nødvendig info. OK bør også gi 

telbakemelding rett etter stevne om organisasjonsprosessen. 

SK Falken er fornøyd med svar. 

 

3. Aktiv, representant Jon Gausla. 

Innspill: endring i NC-relegemant punkt 3.3 

 

3.3 Dispensasjoner: dispensasjon må gjelde hele sesongen. 

 

Dispensasjonskomite: støtter forslag for å forenkle søknadsprosedyren. 

Båstad: foreslo separere tidskravene for inndørs og utendørsløp. 

 

 



 
 

 

 

4. Båstad IL, representant Finn Lunde. 

Innspill:  

- Max.4 individuelle distanser 

- Lagtempo strykes: minst reel konkurranse. Ikke nok løpere på lag. 

- 3k kun for G/J 15-16år 

- 100m: mange ønsket å gå 100m. 

- Bankett: alle ordner mat hver for seg. Eller liten hyggelig markering rett etter 

arrangementet når alle er der. 

- Er det mulig at arrangør bestemmer programmet basert på antall påmeldte? 

 

Sportsjefen: det er mer viktig å gå løp enn  å tenke på premieseremonier. Det er viktig å la løpere 

få prøve å gå LT. 

Kommentarer:  

- LT, 100 og 3000 (for 13/14år) gir god sjanse til løpere å prøve seg. LT og FS er 

internasjonalle øvelser, de bør stå. LM må gjennomføres over 3 dager med 2 distanser per 

dag som løpere får lov å gå. 

- Løpere må velge selv hvor mange distanser de kan gå per dag. I Stavanger var det for få 

påmeldte på bankett, så det må gjøres noe med bankettformat.  

- LM er NM for yngre løpere, så bankett må stå. 

- Det må være mulighet å gå 5 individuelle distanser, fordi hvis de må velge 4, blir det for få 

deltakere på noen distanser. 

 

b.  Terminliste presentert av Marcel Vanberg. 

 

Kommentarer:  

- Hedmark blir arrangør av NC6. 

 

Klubbene skal holde kontakt med TKH om terminlisten. Det er flere små endringer i den. 

 

c. NM – Marcel Vanberg. 

NM listen 2025: 

NM Senior Enk: Hamar IL 

NM Senior Sp og All: Braat SK 

NM Junior Allround: Asker SK 

NM Junior Sprint: Båstad IL 

LM: Arendal/ Dølemo 

Veteran: Oslo Speedskaters 

 



 
 

 

 

d. Kurs og seminar – Gunnar Lødding. Oppfordrer flere å delta og melde seg som dommere og 

startere. 

e. NC 2022-23 – Gunnar Lødding.  

- ISU reglene om sikkerhet 

- 100m – 33 deltakere totalt 

- Sum deltakere i alle NC i sesong: antall deltakere går ned.  

 

Jenny Ervik, NC koordinator: 

- Samler ønsker, behov og tilbakemeldinger fra klubbene og NC deltakere. 

- NC må være mer attraktiv 

- Ønskelig målgruppe: så mange som mulig deltakere inkl.veteraner med tidskrav, ingen 

dispensasjoner; B1 og C2 med tidskrav 

- Plassering: flere NCer i januar, februar og mars, ikke så tett . 

 

Kommentarer og spørsmåler fra deltakere: 

- Hvem som bestemmer at løpere skal gå flere NCer innendørs og færre utendørs? 

- Vanskelig å motivere løpere å delta i utendørsstevne.  

- Det bør være et eget stevne med FS og LT. 

- Hvem som betaler for transpondere for FS? 

- Forslag å kutte ut premiepenger etter hver NC, det er inflasjon som spisser penger av 

arrangører. Slutte med sluttepremier, men betale ut høyere  

- Vi må endre løpskultur og gå bort fra reising til lokale løp. Det må være bedre lokal tilbud 

av lokale og klubbløp. 

- Forslag å ha FS som eneste langdistanse på søndag for å trekke flere deltakere. 

- Flere løpere som vil gå enkeltdistans enn sammenlagt. 

 

Gruppearbeid. Spørsmålene som skal svares digitalt av klubbene: 

- Distanser under NC (enkeltdistanser eller sammenlagt) 

- Hvordan skal løpere premieres 

- Antall NC og fordeling før7etter jul 

- Plassering av arrangementer inne/ute 

- Hvordan å gjøre utearrangementer og kalde haller mer attraktive 

- Annet. 

 

Svar fra klubbene kommer digitalt til TKH og blir diskutert før sesongen. 

 

 

  


